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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od X. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 11.06.2020, v 

predloženom znení. 
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Informácia o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od X. zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto,  

ktoré sa konalo dňa 11.06.2020 

 

 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania júnového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice–

Staré Mesto som sa okrem čerpania dovolenky zameriaval na tieto oblasti: 

 

Medzi mojimi prioritami je trvalo čistota verejných priestranstiev, takže aj počas leta som sa 

venoval kontrolným dňom po mestskej časti a následným urgenciám v spoločnosti Kosit, resp. 

Správe mestskej zelene. Teší ma, že k 9 betónovým košom, ktoré sme rozmiestnili v rôznych 

lokalitách mestskej časti vo februári 2020, pribudlo ďalších 6 a to na rohu Strojárenskej a 

Hviezdoslavovej, na ČSA 21, na Námestí Laca Novomeského a ČSA 14, na rohu Vojenskej a 

Škultétyho a na Masarykovej 8. Pokračovalo sa vo výmene nových košov na psie exkrementy 

a na Vojenskej ulici sa na žiadosť občanov zrušil oplotený výbeh pre psov. 

 

Som rád, že sme občanom odovzdali do užívania zrenovované kontajneroviská na Zádielskej i 

kpt. Nálepku, kde sme doplnili prestrešenie a brány na zámok, kompletne zrekonštruované 

kontajnerovisko s vyasfaltovaným povrchom na Vojenskej ulici, komplexne zrenovované 

kontajnerovisko na zámok na Alvinczyho i Komenského 27 – dvor Czambelova, doplnenie 

klietky kontajneroviska bolo zrealizované aj na Magurskej a v súčasnosti sa realizuje renovácia 

dvoch kontajnerovísk na Jakobyho ulici.  

 

Chcem vás zároveň informovať, že boli nainštalované 3 nové lavičky na ulici Laca 

Novomeského, 2 pred hviezdicou na Československej armády, 2 lavičky sa opravili na 

crossfitovom ihrisku na Jakobyho ulici a 2 nové lavičky boli umiestnené vo dvore obytného 

domu tzv. Masarykovej kolónie. Ďalších 5 lavičiek rozmiestnime v septembri podľa dohody s 

poslancami. 

 

V záujme zlepšovania parkovacích možností pre občanov MČ Staré Mesto, som pozval na 

rokovanie zástupcu riaditeľa magistrátu a šéfa oddelenia parkovania JUDr. Petra Kaščáka, s 

ktorým sme prejednali nutnosť vyznačenia čiar na státie áut, a to prioritne na uliciach 

Masarykova (vrátane opravy asfaltu), Braniskova 2 (parkovisko oproti, za Milk Agro-m), 

rampovom parkovisku na Kasárenskom námestí pri kine Úsmev, parkovisku pred ubytovňou 

na Bajzovej 5, parkovisku pri pošte Košice aj s opravou povrchu, na Sennom trhu a priestore 

okolo, na Slovenskej Jednoty pozdĺž bytových domov 38 až 48. Na uliciach Masarykova a 

Jakobyho sme osadili stĺpiky na chodníky na žiadosť občanov, aby tadiaľ nemohli prechádzať 

motoristi s autami. 

 

Určite vám neunikla významná udalosť najmä pre obyvateľov Kuzmányho sídliska - zbúranie 

plota okolo Pravoslávneho chrámu po takmer dvoch desaťročiach. Trpezlivá a systematická 

práca a rokovania s predstaviteľmi cirkvi, s poslancami v komisii i s námestníčkou primátora, 

priniesla ovocie.  

 

Aktívne som sa podieľal na príprave mimoriadne vydarenej akcie, ktorá propagovala mestskú 

časť Košice-Staré Mesto – Spoznaj behom Staré mesto. V spolupráci s Active Life a sponzormi 

sa podarilo prilákať rekordný počet bežcov so štartom a cieľom v srdci Košíc – na starom pľaci 

v kulisách vysvieteného Dominikánskeho kostola. 

 

„Starý pľac“ ako staromestské trhovisko na Dominikánskom námestí občania familiárne volajú 

sa toto leto stal centrom diania. Vďaka vystúpeniam umelcov, klaunov, spevákov, kapiel i 
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bábkového divadla v rámci Staromestského kultúrneho leta sa vytvorila tradícia stretávania sa 

nielen za účelom nakupovania. Môžem vás s radosťou informovať, že ohlasy občanom boli 

nadšené a všetci si želajú v tejto tradícii pokračovať. 

 

V zvyšovaní príjmov na trhovisku prispeli aj dve nové podujatia – Farmársky trh, na ktorom sa 

ponúkali mäsové i mliečne výrobky z dvora a Mame market, ktorý prezentoval produkty a 

výrobky košických, ale i slovenských dizajnérov, pričom prebiehal až po skončení 

zeleninového trhu.  

 

Úspešne sme naštartovali aj spoluprácu s Ústredím ľudovoumeleckej výroby (ÚĽUV) pri 

prezentácií originálnych remeselníkov na trhovisku, čím sme ich v koronakríze podporili, ale 

zároveň zvýšili úroveň ponuky na trhu a priblížili remeslá bežným ľuďom, keďže remeselníkov 

mohli sledovať priamo pri práci. 

 

S plnou vážnosťou som sa zaoberal aj riešením krízovej situácie, ktorá vznikla na Mestskej 

krytej plavárni v súvislosti so zakalenou vodou a nefungujúcou filtráciou. Som rád, že pod 

vedením nového riaditeľa sa vytvoril pevný kolektív, ktorý ukázal, že dokáže riešiť ťažké 

situácie a spoločnými silami aj s dodávateľom projektu GES sa podarilo naštartovať filtráciu a 

znovu otvoriť plaváreň k spokojnosti občanov. 

 

Pripravili sme a podali projekt na získanie 600 tisíc na tepelné čerpadlá pre Mestskú krytú 

plaváreň, zrealizovali prieskum ponuky a cien filtrácií pre plavárne a možnosti bankových 

úverov na jej prípadné zakúpenie.  

 

Som rád, že sme boli úspešní s projektom na realizáciu energetického auditu v deviatich 

objektoch MČ Staré Mesto (6 MŠ, múzeum, miestny úrad a budova na Kmeťovej), na ktorý 

nám už bol schválený nenávratný finančný príspevok vo výške 54 747 eur. 

 

Čakáme na výsledky schvaľovacieho procesu na základe vyhlásenej výzvy Úradu 

podpredsedníčky vlády SR zo dňa 19. mája 2020. MČ Staré mesto podala operatívne žiadosť a 

projekt na dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja so zameraním na seniorov Denného 

centra – interiérové vybavenie priestorov v objeme 42 tisíc eur s tým, že MČ prispeje vlastnými 

zdrojmi vo výške 4776 eur.  

 

Z dôvodu havarijného stavu, ktorý vznikol na Hradbovej ulici ako následok prepadnutia 

parkovacieho miesta v lokalite Hradbová ulica som bezodkladne zvolal pracovné stretnutie s 

zástupcami SPP, a. s. a Mesta Košice. Dôležité bolo odbornými sondami zistiť, či nedôjde k 

úniku plynu a deštrukcii ďalších parkovacích miest a zabezpečiť opravu a prinavrátenie 

parkovacieho miesta do užívania schopného stavu.  

 

S riaditeľkami materských škôlok sme absolvovali pracovné porady v súvislosti s prípravou 

nového školského roka s ohľadom na opatrenia pre koronavírus, ale aj pre naštartovanie 

spolupráce so streetartovými umelcami, ktorí majú záujem skrášliť neestetické ploty okolo 

škôlok. 

 

Na otvorenie nového školského roka 2020/21 som si vybral mimoriadnu školu, ktorá funguje v 

našej mestskej časti a to Spojenú školu na Vojenskej 13, ktorá v sebe zahŕňa Špeciálnu základnú 

školu, Materskú školu pre deti s autizmom, Základnú školu pre žiakov s autizmom a Praktickú 

školu. Rozhodol so m sa pomôcť ťažkým osudom detí a ich rodičom možnosťou plávania 

bezplatne na Mestskej krytej plavárni a znovu obnoviť dotáciu z rozpočtu na saunovanie 

tamojších detí, ktoré sa podľa slov riaditeľky mimoriadne osvedčilo pri prevencii chorobnosti.  


